

## Summer D'or Campaign Terms and Conditions

- Campaign starts May 15th 2019 at 10:00 am and ends Aug 15th 2019 or until prizes last.
- Customers who shop for AED 3,000 or more at any of the participating stores in Mall of the Emirates will be eligible to receive 3% cashback in mall gift cards.
- Customers may redeem their receipts of the same day at Mall of The Emirates Only.
- Redemption of same day receipts will only be accepted until the end of the campaign.
- Customers may earn every day; given they redeem a spend of AED 3,000.
- Customers will be requested to provide their original redeemed receipts upon collecting the prize.
- Valid identification must be presented to redeem the prize.
- Prizes cannot be exchanged for cash or refunded.
- Gift Cards not claimed within 60 days are automatically forfeited.
- Management reserves the right to cancel or amend these terms and conditions at any time without prior notice. Any changes will be deemed to be incorporated into these terms and conditions.
- By entering this campaign, the customer has accepted the above terms and conditions.
- Management reserves the right to claim back or block the issued cash back amount in case the purchase upon which the cashback earned, is refunded.
- Other terms and conditions apply.

## شروط وأحكام حملة “صيف من ذهب”

- تبدأ الحملة في 15 مايو 2019 الساعة 10:00 صباحاً وتنتهي في 15 أغسطس 2019 أو حتى نفاذ الجوائز.
- الزبائن الذين يتسوّفون بقيمة 3,000 درهم أو أكثر في أي من المتاجر المشاركة بمول الإمارات سوف يتسوّون لهم الحصول على استرجاع نقدي بقيمة 3% في صورة بطاقة هديتي.
- يمكن للزبائن استبدال وصولات الشراء لنفس اليوم فقط في مول الإمارات.
- سيتم قبول استبدال وصولات شراء اليوم نفسه حتى نهاية الحملة.
- يمكن للزبائن الربح كل يوم بشرط استبدال وصولات شراء بقيمة 3,000 درهم.
- سيتوجب على الزبائن تقديم وصولات الشراء الأصلية عند استلام الجائزة.
- سيتوجب على الزبائن تقديم بطاقة تعريف شخصية سارية لاستلام الجائزة.
- لا يمكن استبدال الجوائز بمبالغ نقدية أو استرجاع قيمتها.
- سيتم استرجاع جميع بطاقات هديتي التي لا يتم المطالبة بها خلال 60 يوماً.
- تحتفظ الإدارة بحقها في إلغاء أو تعديل هذه الشروط والأحكام في أي وقت دون إشعار مسبق. سيتم اعتبار أي تغييرات على أنها تغييرات مدمجة في هذه الشروط والأحكام.
- بالمشاركة في هذه الحملة يكون الزبون قد وافق على الشروط والأحكام أعلاه.
- تحتفظ الإدارة بحقها في استرجاع أو حجب قيمة الاسترجاع النقدي في حالة إعادة المشتريات واسترداد قيمتها.
- تطبق الشروط والأحكام الأخرى.